
Zápis z jednání Školské rady při ZŠ Brno, Vejrostova 1 

konané dne 17. 10. 2023 
 

    

 

   Přítomni: 

 

zástupci zřizovatele:  RNDr. Vladimír Vetchý, CSc. 

                                               Ing. Pavel Kříž, Ph.D.  - omluven      

            zástupci rodičů:          Mgr. Darina Mísařová, Ph.D  - omluvena 

                                               Mgr. Lenka Čerstvá, DiS                                  

            zástupci učitelů:         Mgr. Olga Novotná 

                                               Mgr. Svatava Dobšíková  - omluvena    

  

1. Z důvodu nepřítomnosti některých členů školské rady navrhujeme schválení Výroční 

zprávy ZŠ Brno, Vejrostova per rollam.                  

 

 

2. Různé 

 

Vysoké počty ve třídách na ZŠ Vejrostova oproti jiným bystrckým školám. Škola je spádovou 

školou i pro Chovánek. Pan místostarosta doplnil, že v dalších letech by počty žáků měly 

klesat. 

 

Zpráva pana ředitele:   

plánované výdaje – školní síť, nové podlahové LINO,  

      výdaje na opravy a vybavení  

školní jídelna – fronty na oběd - případná úprava rozvrhu 

         nové organizační schéma ZŠ Brno, Vejrostova 1  

noví členové pedagogického sboru, rodilá mluvčí ve vyšších ročnících na 

výuku Aj, IT správce 

proškolení první pomoci všech vyučujících 

ve škole se v současné době vzdělává 903 žáků 

tandemová výuka 

Dvoudenní Olympijský víceboj pod záštitou Šárky Kašpárkové 

Projekt Trenéři do škol 

V červnu 2024 nové volby do školské rady 

 

Požadavky od rodičů: 

třídní schůzky mimo úřední hodiny – v tomto školním roce je již daný plán, pan ředitel 

zvažuje přeložení na úterky. 

 

Obsazení tělocvičny v době tělocviku – odpověď pana ředitele – děje se nepravidelně, dělo se 

v době sportovní akce Olympijských dnů nebo výjimečně sportovní turnaj. 

 

Přespávání dětí ve škole – škola prozatím neumožňujeme. 

 

Rodiče poptávají zaměření tříd na druhém stupni na IT, jazyky, rodilí mluvčí ve výuce, 

povinně volitelné předměty – škola preferuje podporu výuky jazyků - rodilí mluvčí, řešíme 



výjezdy žáků do zahraničí (uvažujeme o výjezdech ob dva roky), pravidelné lyžařské 

výcviky.  

 

Přechod pro chodce – Vejrostova – Fleischnerova – p. Vetchý se pokusí tento přechod 

urgovat. 

 

Začít spolu na druhém stupni -  o Začít spolu v celé šíři na druhém stupni zatím neuvažujeme, 

hodláme se v další době více věnovat zavádění jednotlivých prvků Začít spolu do výuky. 

 

 

 

 

                                                                                           Mgr. Olga Novotná 

                                                                                            předsedkyně školské rady                                                                       

                                                                                                                                                                                                                                                                                             

 


